
بدون عنوان

شماره پرسش: ۲۸۷۳۸

تاریخ ارسال پرسش: ۲۳:۴۸:۵۰ ۱۳۹۹/۵/۲۵

متن پرسش

سلام سوال ندارم: میخواستم بگم رهبر واقعا چه انسان عزیز و بزرگی هستن. که به آمال و آرزوهای یه

جوون. هر وقت خسته و نا امید میشم کافیه یه سخنرانی کوتاه ازشون بشنوم. سرشار از امید، منطق،

صداقت، حقیقت، مهربانی، رافت، چقدر آدم آروم میشه و قوت قلب پیدا میکنه خودشون چه جوونی

و روزای سختی رو پشت سر گذاشتن نا امید که نشدن هیچ چقدر قوی و محکم و زیبا ادامه دادن و

این واقعا در روحیه من جوون موثره. تو هر زمینه ای سر رشته دارن و چقدر موفق بودن تو زندگی.

خوش به حالشون یه جمله رهبر از چندین توصیه روانپزشک حقیقی تره چون خودشون خیلی عمل

میکنن.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: خداوند ایشان را برای هدایت بشر در این تاریخ پرورانده است و بدین

لحاظ انسان باید با توجه به ایشان، راههای خدایی که خداوند در این زمانه در مقابل ما گشوده است

را، بیابد. از مطالعهی کتاب «خون دلی که لعل شد» و کتاب «شرح اسم» که قصهی پروراندن خداوند را

میتوانید در آنها بیابید، غفلت نکنید. موفق باشید


